
Fra: Frank Jan [mailto:frankjen65@gmail.com]  

Sendt: 6. september 2018 05:20 

Til: Folketingets Oplysning <Folketinget@ft.dk> 

Emne: Ny Taxilov 

 
Jeg skriver ang ny bevillinger jeg har kørt taxa i 30 år og er stadig i branchen men sådan noget svineri har jeg 
aldrig oplevet for det første er der kommet så mange nye chauffører som slet ikke kan snak en smule dansk og der 
er ikke kontrol på køreskoler som giver taxa kort de tager 10000kr i sort og giver taxa kort til folk 
 
For det andet er der kommet så mange ny biler på vejen at vi som chauffør ikke kan lave vores dagsløn  
Dem der ikke har penge har slet ikke chancen til blive vgmand ligesom donner og mange flere  
Der er ligeså mange ny vgmand som hverken har taxa kørekort eller kørekort til bil 
 
Stop ny bevillinger det bliver helved når der kommer ny metro ring til sommer 2019 
 
Der er ikke brug for flere bevillinger  
 
Der er alt for mange i forvejen  
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